



Date (日期) : 9 September, 2021  
Client (客户名称) : SOLVAY SPECIALTY POLYMERS(CHANGSHU)CO.,LTD  
苏威特种聚合物(常熟)有限公司  
Address (地址) : NO.18, Haikang Road, Haiyu Town, CHANGSHU  
江苏省常熟市海虞镇江苏高科技氟化学工业园  
Attn (联系人) : 王建

RE: SUCCESSFUL SITE AUDIT  
IATF 16949:2016  
ISO 9001:2015 Quality Management System Certification

关于: 通过现场认证

Dear ,

尊敬的客户

I am writing to confirm that SOLVAY SPECIALTY POLYMERS(CHANGSHU)CO.,LTD successfully audited by a team from SGS Knowledge during the dates 19/07/2021 09:00:00-20/07/2021 17:00:00.

我荣幸地证实苏威特种聚合物(常熟)有限公司于 19/07/2021 09:00:00-20/07/2021 17:00:00 成功通过了 SGS 知识与管理部的审核。

As the lead auditor on that team, I have recommended that SGS Knowledge issues an certificate, the scope of which will be:

作为审核组长,我向 SGS 知识与管理部推荐颁发证书,其认证范围如下:

IATF16949 :Design and manufacture of engineering thermoplastic compounds  
ISO9001 : Manufacture of Engineering Thermoplastic Compounds,PTFE Ultrafine Powder, Fluoroelastomer and PVDF

IATF16949 : 工程热塑性塑料的设计和制造.

ISO9001: 工程热塑性塑料,聚四氟乙烯超细粉末,氟橡胶及聚偏二氟乙烯的制造.

The certificate will be in respect of your site at the above address.

该证书适用于上述地点。

The certificate, which will carry appropriate accreditation, should be forwarded to you following the approval process by our director. Meantime, please feel free to use this letter as evidence of your successful audit.

经上级批准后,经认可委授权颁发的证书将寄到您处。同时,您可出具此信作为通过认证的证据。

Once more, congratulations on your achievement.

再次祝贺贵方取得的成绩。

Yours sincerely,

您真诚的朋友

Registered Lead Auditor

注册主任审核员

SL Wang

王赛良

